
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 249 af 22. januar 2024 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Lars-Christian Brask (LA). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Lise Bo Nielsen 

  

9. februar 2024 
J.nr. 2024 - 862 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 249

Skatteudvalget 2023-24



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvor mange virksomheder er gået konkurs efter, at de har fået udbetalt underskud efter 

skattekreditordningen? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Skattestyrelsen: 

 

”Indeværende besvarelse vedrører selskaber, da det ikke er muligt maskinelt at udsøge 

personligt ejede virksomheders brug af skattekreditordningen. Det er endvidere Skattesty-

relsens vurdering, at personligt ejede virksomheder ikke anvender ordningen. 

 

Skattestyrelsen kan oplyse, at 352 selskaber, som har fået udbetalt underskud efter skatte-

kreditordningen på deres skattekonto, er opløst efter konkurs.” 
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